
Radny Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 07.10.2021 r.  

Łukasz Chmielewski 

 

Szanowna Pani Aleksandra Wysocka 

Zastępca Prezydenta Miasta Gliwice 
 

 

ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: przyszłości ogrodów działkowych w Dzielnicy Trynek. 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

w związku z zapytaniami mieszkańców oraz planowanym spotkaniem organizowanym 

przez dzierżawców ogrodów działkowych, proszę o informacje w sprawie ogrodów 

działkowych położonych na terenach miejskich w Dzielnicy Trynek. Zapytanie dotyczy 

ogrodów, które nie są skupione w ROD-ach i położone są w rejonie ulic: Rybnicka, 

Ossowskiego, Szarych Szeregów, Równa, Bardowskiego. 

Zainteresowani chcieliby uzyskać informacje dotyczące planowanej przyszłości w/w 

terenów, kwestii możliwości dzierżawy itp.  

Zdaje sobie sprawę z ilości zadań jakimi obarczony jest Urząd Miasta w Gliwicach, 

jednak zależy mi na uzyskaniu tej informacji do dnia 13.10.2021 r. Jeżeli tylko możliwości 

stosownego wydziału na to pozwalają, to bardzo proszę o udzielenie tej informacji w w/w 

terminie.  

Z wyrazami szacunku, 

 

 

Radny Rady Miasta Gliwice  

 

Łukasz Chmielewski  

 

 


